
 
 

 

En tur til den NORDVESTJYSKE AFDELING, d.10/11 2014 
Endte ud i en lille hyggelig Generalforsamling. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

  

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

Så her er, et hårdt arbejdende udvalg i gang, 
med diverse forberedelser, så alt kan blive godt.

Der er jo ikke noget der kommer af sig selv. 

VEL?

Det strømmer ind med Citroën folk, 
også nogle vi aldrig har set før, 

Generalforsamlingen starter med en 
rigtig god spisning, så var alle jo godt 
tilpasse. 

En lille historie skulle også lige fortælles, 
inden den alvorlige del skulle starte, nemlig: 
Generalforsamlingen.  Formanden starter op med, at fortælle omkring året 

som nu er gået. Både omkring det han kan huske, 
altså selv været med til, men også om noget han har 
fået fortalt. Det var en vældig oplevelse, at være med 
til at høre omkring de forskellige ting. Godt gået.  

GL. Jørn. Der måtte klappes. 

Formanden slutter af og giver ordet til 
Kasseren. 

Kasseren ser tilfreds ud, 
det er betalt, det hele. 



 

Ja, der har jo været, ret mange udgifter, i året der gik. 

 
Men efter en nøje gennemgang af regnskabet, punkt for punkt,  

viser det sig, at alle er tilfredse. 

Regnskabet godkendes.  

 
Herefter var der gennemgang og forslag til nye aktiviteter i 2014 Mini‐Træf, på Fanø blev også 
nævnt, sammen med Venø Træf og mange andre ting, som jo nok kommer i bladet. 
Der var jo også valg til bestyrelsen, der blev KLAPPET, alle blev genvalgt, stor tilfredshed. 

EVENTUELT 
 

Sluttelig, stort kaffebord. 
Tak for denne gang, herfra Fanø. 

 
 
 
 
GYNGEHESTEN Fanø 
Olesen 


